江苏财经职业技术学院外国留学生校园安全管理规定

为加强对外国留学生的管理，提供良好的学习、生活环境，保障人身和财产安全，维护学校荣誉和安定团结，特制定本规定。

一、外国留学生必须遵守《中华人民共和国宪法》，不得危害中国国家安全；不得从事与其身份不相符的活动，不得危害社会公共利益，破坏扰乱公共秩序。

二、外国留学生应遵守中国的各项法律、法规、规定和江苏财经职业技术学院校纪校规；因本人违反中国法律而发生刑事和治安案件，由中国公安司法部门依法查处，违反校纪校规的由学校按有关规定进行处理。

三、外国留学生不得有酗酒、打架斗殴、赌博、吸毒，传播、复制、贩卖非法书刊和音像制品等违反治安管理规定的行为；不得参与非法传销；不得从事或者参与有损大学生形象、有损社会公德的活动。

四、外国留学生应自觉遵守学习纪律，按时上课，不迟到、不早退、不旷课，有事外出请假。

五、我校尊重外国留学生的民族习俗和宗教信仰，为学生提供指定场所开展不妨碍他人的个人信仰活动，严禁在校内其他场所进行传教及宗教聚会等活动。

六、学校提倡并支持外国留学生开展有益于身心健康的学术、科技、艺术、文娱、体育等活动。留学生进行课外活动不得影响学校正常的教育教学秩序和生活秩序。

七、外国留学生举行各种活动应当按法律程序和有关规定获得批准，对未获批准的，学校应当依法劝阻或者制止。

八、学生不得在校内驾驶无牌无证的摩托车、电动车；在校内驾驶机动车时，需按规定地点停放车辆，减速慢行，保证安全。

九、在校内如遇火灾、交通事故、治安刑事案件，可打校园83858110电话报警，并及时向班主任汇报。

十、外国留学生在校学习期间不得就业、经商，或从事其他经营性活动，但可以按学校规定参加勤工助学活动。

十一、其他未尽事宜由学校保卫处负责解释。

 

 

江苏财经职业技术学院

2018年5月1日

Regulations on international students’ Campus Safety Management of Jiangsu Vocational College of Finance & Economics

These regulations are formulated to strengthen the management of international students, provide a good learning and living environment, ensure the personal and property safety, and maintain the honor and stability of the school.

1. International students must abide by the Constitution of the People's Republic of China and must not endanger China's national security. They must not engage in activities that are incompatible with their identities, and endanger public interests and undermine public order.

2. international students shall abide by the laws, regulations and regulations of China and the discipline regulations of JVCFE. Criminal and public security cases arising from violation of Chinese laws shall be investigated and dealt with by the Chinese Public Security and Judicial Departments. In violation of the school discipline regulations. it is handled by the school in accordance with relevant regulations.

3. international students shall not have behaviors, such as alcoholism, fights, gambling, drug abuse, dissemination, reproduction, sale of illegal books and audio-visual products etc., which violate the regulations on public security management; They may not participate in illegal pyramid schemes; engage in or participate in activities that will harm the image of college students and social morality.

4. International students should consciously abide by the discipline of study, attend classes on time, not be late, leave early, or absent from class, and ask for leave before going out. 

5. JVCFE respects the ethnic customs and religious beliefs of international students, and provides students with designated places to carry out personal belief activities that do not hinder others. It is strictly forbidden to conduct missionary and religious gatherings in other places on campus.

6. The school advocates and supports international students to carry out academic, scientific, artistic, cultural, recreational and sports activities that are beneficial to physical and mental health. The extracurricular activities of international students shall not affect the normal education and teaching and life order of the school.

7. International students holding various activities shall be approved according to legal procedures and relevant regulations. For those activities without permission, the school shall discourage or stop it according to law.

8. Students are not allowed to drive unlicensed motorcycles and electric vehicles in the school; when driving a motor vehicle in school, they need to park the vehicle according to the specified location, slow down and ensure safety.

9. In case of fire, traffic accident or public security criminal case in the school, you can call the campus telephone alarm 83805110 and report to the teacher in charge in time.

10. International students may not be employed, do business, or engage in other business activities during their studies, but may participate in work-study activities as required by the school.

11. Other unfinished matters are explained by the School Security Office.
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